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Legers des Heils stopte onlangs met dag- en nachtopvang in Maastricht.   
 

Geacht college,  

 
De Levantogroep nam vanaf 2 januari jl. de dag- en nachtopvang van het Leger des Heils over in 
Maastricht. Eerder liet die laatste organisatie weten ermee te stoppen omdat het Leger des Heils 
tonnen per jaar zelf zou moet gaan bijleggen voor het realiseren van de opvang.  
 
Naast het financiële argument speelde ook mee dat er nog geen nieuwe alternatieve locatie 
gevonden is voor het pand aan de Statensingel.  
 
We lazen dat de Levantogroep de locatie Statensingel 9 weer een beetje gaat opknappen en men 
heeft een mooie nieuwe naam bedacht: Shelter043. Het lijkt erop dat de locatie dus voorlopig nog 
openblijft, terwijl er al jarenlang sprake is van sluiting.  
 

1. Kan de wethouder dit toelichten?  
2. Hoe staat het met de zoektocht voor een betere alternatieve locatie?    
3. Zijn de omwonende inwoners van Statensingel 9 c.q. Shelter043, ingelicht over de 

nieuwe situatie?   
4. Heeft Levanto nagedacht over het op een adequate manier opbouwen van relaties met 

de buurt bijvoorbeeld in het kader van overlastklachten e.d.? 
5. Heeft Levanto voldoende afgestemd met het Leger de Heils om een soepele overdracht 

van werkzaamheden te garanderen?   
6. Hoe lang en hoeveel mensen verblijven gemiddeld de laatste weken in deze opvang?   

 
Er zou in de nieuwe situatie spraken zijn van snellere doorstroom van bewoners.  
 

7. Hoe gaat dit nu in de praktijk?  
8. Waar komen die mensen dan terecht?  
9. Kunt u cijfers noemen?   
10. Hoeveel mensen zijn er al versneld in de ‘zorg op maat’ terecht gekomen?   

 



 
 
 

 
Leger des Heils stopte met de opvang omdat men niet kon leveren met het nieuwe budget c.q. 
vergoeding. Levanto kan haar diensten blijkbaar wel aanbieden binnen de nieuwe financiële kaders. 
 

11. Kan de wethouder aangeven waar dit precies mee te maken heeft? 
12. Is de kwaliteit nog wel verantwoord en hoe wordt die bewaakt?  
13. Op welke manier is Levanto blijkbaar efficiënter en was dat voor Leger des Heils niet 

haalbaar?  
 

 

Hoogachtend, 

 

Jack van Gelooven  

Fractievoorzitter SP    

 


